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Referat frå møte i klima - og miljørådet i februar 2020 
 
Tid og stad:  
17.02.2020 kl 1330 – 1430, møterom 345 
 
Tilstades: 
Heidi Granli, Hege Mørk, Svein Eide og Jørn Magne Forland 
 
 

Punkt Beskrivelse Ansvarleg Frist 

1 Gjennomgang av referatet frå møtet i januar  
Samarbeidsavtale mellom Gol kommune og SB1 – Hege 
Mørk lagar sak til f-skapet som vert handsama i neste 
møte 

 
Hege Mørk 

 
17.02 

2 Gjennomgang av kommunens energi og 
klimaregnskap 2019 – vidare bruk 
Regnskapet må verte gjennomgått før endeleg 
publisering. Jørn Magne Forland lagar sak til K-styret 
med fokus på ein forenkla versjon. 
Samla sett går kommunens utslepp ned samanlikna 
med 2018 og 2017, og det er positivt. 
Fokus på eit potensial om stadig forbetring, særleg 
innanfor: 

Jørn Magne 
Forland 

01.04 



 

 

- Kjøring, både ved bruk av kommunale bilar og 
eigne bilar – framleis høg utbetaling av km-
godtgjersle 

- Avfall – tiltak for å redusere restavfallsmengda 
og auke kjeldesorteringsmengda. Dette kan 
verte betre når stadig fleire verksemder vert 
miljøfyrtårnsertifisert. 

3 Klimaprisen 2020 for Gol kommune 
Det vart semje om at klimaprisen 2020 for Gol 
kommune vert av samme type som kulturprisen, altså 
ingen pengegåve men ein pris av ein kunstnerisk art. 
Administrasjonen jobbar vidare med kriterier for 
utdeling og tek dette opp med GUR. Dette må vere 
klart ila juni. Utdeling i klimarådet i september/oktober. 
 
Kommunens 50 000 kr til klimatiltak i 2020 vert ein del 
av prøveprosjekt med lyssett sti basert på solceller.  

Jørn Magne 
Forland 
 
 
 
 
 
 
Jørn Magne 

01.07 
 
 
 
 
 
 
 
01.05 

4 Eventuelt 
Forslag om ladepark for el-bilar på Gol frå privatperson. 
Denne meiner at Gols geografisk plassering vil eigne seg 
godt for dette og at det vil vere positivt for lokalt 
næringsliv. 
Forslaget leier til arealbehov og spørsmål om 
effektprising. Klimarådet vil invitere Hallingdal Kraftnett 
til neste møte i rådet for diskutere dette vidare. 

Jørn Magne 
Forland 

02.03 

 

 
 

Gol, 24.02.2020 
 

 
Jørn Magne Forland 
miljøvernrådgjevar 
 

 

 


